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Algemene ledenvergadering Biënto 
Datum  14-apr-23 
Locatie  Clubhuis Biënto 
Aanwezig Aleksej 

Jos 
Sylke 
Milo 
Bart 

  Rob 
 
1. Opening 
Vergadering vangt aan om 20.15 uur. Aleksej is benoemd tot voorzitter van de vergadering, Bart 
verzorgt de notulen. 
 
Het bericht dat Amarilles heeft gestuurd wordt voorgelezen door Aleksej: 
“Beste allen wat fijn om te zien dat de club nu een mooie doorstart maakt na  3 moeilijke jaren met 
o.a. de corona-periode in 2020 en 2021 en in 2022 het plotselinge verlies van Airin die zoveel voor de 
club heeft gedaan. Ondanks meerdere oproepen  was er in die periode geen volledige bezetting van  
bestuurfuncties maar wel gelukkig altijd een groep kaderleden die hielpen in de uitvoering. Fijn dat 
er nu wel een voltallig bestuur kan worden gevormd en dat de vereniging ook kan blijven bestaan! 
Voor mij persoonlijk is dat een vervulling van mijn doelstelling ter eerbetoon aan mijn ouders die zich 
jaren lang bijna fulltime hebben ingezet voor de club. Ik blijf daarom nog graag betrokken bij de club 
als vice-voorzitter om de vereniging, het bestuur en het kader bij te staan met informatieverschaffing 
totdat een stevige basis is gelegd voor de toekomst. Er zijn legio actiepunten benoemd die hopelijk 
met inzet van allen kunnen worden geconcretiseerd. Bedankt allen voor hun inzet tot nu toe en op 
naar een prachtig mooi seizoen in 2023! Tot ziens, Amarilles.” 
 
2. Benoeming bestuur 
Per mail zijn positieve stemmen ontvangen van Andrea, Nicole en Remco en ter plekke stemmen 
Sylke en Jos positief, waarmee de volgende personen de volgende functies hebben in het nieuwe 
bestuur: 
 Voorzitter:  Aleksej Horvat 
 Penningmeester: Rob Mars 
 Secretaris:  Bart van Oers 
 Vice-voorzitter:  Amarilles van der Horst 
 Technische zaken: Milo de Wind 
De drie eerstgenoemde functies vormen het dagelijks bestuur. 
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 
Niet van toepassing. 
 
4. Voorstel vernieuwd huishoudelijk reglement  
Het vernieuwde huishoudelijke reglement is gebaseerd op het model zoals verstrekt door de KNBSB 
en voldoet aan de wet bestuur en toezicht rechtspersonen. De huidige versie wordt unaniem 
aangenomen. 
 
De statuten worden ook geëvalueerd en geactualiseerd. Aangezien de statuten niet alleen 
bekrachtigd dienen te worden door de Algemene Leden Vergadering (ALV), maar ook door een 
notaris dient te worden behandeld, zullen de statuten behandeld worden op de eerstvolgende ALV. 
5. Rondvraag 
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Milo:  Momenteel zijn er 25 leden opgevoerd in Sportlink; indien leden bij een andere vereniging 
willen gaan spelen terwijl ze ingeschreven staan in Sportlink onder Biënto, dan dient het 
bestuur hier expliciet toestemming voor te geven. 

Jos:  De club organiseert activiteiten; welk mandaat hebben de vrijwilligers die zich hier voor 
inzetten? 
De intentie is om een aantal commissies in het leven te roepen waaraan het bestuur taken 
kan delegeren. Dit zal nader uitgewerkt worden. 
 
Wanneer worden de financiën van Biënto behandeld? 
In het najaar wordt vermoedelijk de volgende ALV gepland, waar dit een punt op de agenda 
zal zijn. 
 
De omgang met Lugdunum loopt stroef. Het nieuwe bestuur zal overleg plannen met het 
bestuur van Lugdunum om een aantal zaken te bespreken, waaronder welk deel van het veld 
wel/niet gebruikt kan worden door Lugdunum bij trainingen van Biënto. 

 
6. Sluiting 
Om 21.25 wordt de algemene ledenvergadering gesloten en de borrel geopend.  


